
Alpinberetning for sæsonen 2022/2023
Endeligt uden Corona

Endeligt slap Corona taget, så vi kunne gennemføre en almindelig sæson igen.

Vi har haft en sæson med fuldt program igen, lørdagstræningen for børnene har kørt med mange 
forskellige sjove aktiviteter, vi har været 2 gange i Isaberg, der var mange med til uge 7 turen, og vi 
har haft en af de større ture til alpin-DM. Til alpin DM, var vi tredje største klub målt på antal 
deltagere i rækkerne U12 og yngre, kun København Skiklub og Hareskov Skiklub havde flere deltager 
med i børnerækkerne hvor KS havde 2 flere og Hareskov havde 7 flere.

Til lørdagstræningen er der kommet nye drivende kræfter til hvor Klaus, Claus og Mads har overtaget 
holdet og nu står for aktiviteterne. Dette har resulteret i en del nye aktiviteter der har været både 
udfordrende og underholdende. Heldigvis har vi også fået nye medlemmer via lørdagstræningen, 
som også har deltaget på turene.

I selve alpin-udvalget har det været lidt dødt, da der ikke har været overskud blandt medlemmerne 
til at drive denne del i år. Dog har vi fået suppleret op med instruktørtøj, træner tasker og andre 
småting der manglede til vores ture.

På resultatsiden har vi været flot repræsenteret til DM, men der var også deltagelse til NKM og SKM 
hvor især Joachim Willadsen kørte flotte resultater hjem, han var tilmed hurtigste blandt alle til 
Super-G ved SKM. Familien Vesti-Andersen kørte også flotte placeringer hjem til SKM.

Til det officielle DM, blev det til 3 sølvmedaljer til Oscar Preisler, samt 1 bronze til Albert Preisler. 
Dette var utroligt flot, da Oscar kun blev slået af Christian Borgnaes som er fast World-cup løber.

Til forbundsmesterskaberne, blev det til 12 guld, 2 sølv og 2 bronze på tværs af aldersgrupperne.

Håber næste sæson kan bygge videre på den fremgang vi har set i år.


